
má velké štěstí, protože při na-
táčení nového dílu jejího pořa-
du, který se věnuje proměnám 
lidí, jí přišel přímo na plac pře-
kvapit její dlouholetý známý 
a kamarád Jiří Kučera, světově 
uznávaný plastický chirurg. 

Zkušenosti z Francie
„S panem doktorem Kuče-

rou se známe už mnoho let 
a přišel mě překvapit poté, co 
se vrátil ze svého mnohaletého 
působení ve Francii, kde pra-
coval na klinice estetické chi-
rurgie,“ svěřila se SEDMIČCE 
Eva Decastelo. „Přivezl si tam 
odtud neuvěřitelné zkušenos-
ti s bojem proti vráskám, na-
příklad povytahování tváří 
pomocí speciálních podkož-
ních nití. Využila jsem toho, 
že přišel a nechala jsem si od 
něj obličej zkontrolovat, jest-
li náhodou taky nepotřebuju 
povytáhnout,“ popsala se zá-
jmem Eva Decastelo. „Když 
mě prohlédl, tak mi řekl 
dobrou zprávu, že pro-
zatím ušetřím,“ do-

dala půvabná tmavovláska se 
smíchem.

Plastika lidem pomáhá
Možnost estetického vy-

lepšení ale zaujala nejen ji, 

ale i jejího vizážistu 
Pavla Kortana, kte-
rý chopil příležitost 
za pačesy a nechal 
se také prohléd-
nout. I jemu ale od-
borník zákrok vy-
mluvil s tím, že není 
potřeba. „Udělat se dá 
samozřejmě leccos, ale 
vždy je potřeba konzulta-
ce s odborníkem. Plastická 
chirurgie může mnoha lidem 
zlepšit kvalitu života a naplnit 
tak poslání, které odjakživa 
lékařská věda má, tedy pomá-
hat,“ uvedl Jiří Kučera, který 

Někomu se 
poštěstí do-
stat od na-

rození takovou ge-
netickou výbavu, 
že se ho nemusí ni-

kdy chirurgův skalpel 
ani dotknout, jiný se 
musí smířit s tím, že 
odborník bude mu-

set napravit to, co 
příroda zane-

dbala. Tyto 
pochybnosti 
navíc narůs-

tají postupem 
času, který je 
k nám všem ne-
milosrdný. Exi-
stuje však mož-
nost, jak zmírnit 

příznaky počá-
tečního stárnutí 
obličeje bez vel-
ké chirurgie. 
Přesvědčila 

se o tom 
i Eva De-

castelo, 
která 

Povytáhnout 
tváře Eva ještě 
nepotřebuje.
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se plastické chirurgii věnuje 
již přes pětadvacet let a nyní 
působí v Praze a v Plzni.  ■ nek

Překvapil ji plastik!
Herečka a  moderátorka Eva Decastelo (36) má 
pořádnou kliku. Přestože jako každá žena občas 
pochybuje o svém nestárnoucím půvabu, tak ujiš-
tění toho, že se nemusí podrobovat žádnému zá-
kroku, se jí dostalo od opravdového odborníka.

Ze světa hvězd Ze světa hvězd
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Rozhovor s Davidem Dejlem naleznou 
jeho fanynky v aktuálním čísle časopisu 

POPCORN, které je právě na stáncích.

INZERCE

Eva Decastelo

David Deyl:

Zpěvák David Deyl (31) patří mezi vycházející hvězdy 
našeho showbyznysu a  především dívkám školou po-
vinným se při pohledu na něj většinou podlamují kolena. 
Říká se o něm, že patří mezi nejvíc sexy české zpěváky. 
V rozhovoru pro časopis POPCORN na sebe prozradil 
mimo jiné i to, kde bere inspiraci pro své písně.
„Láska je hlavní inspirací pro mé písně. 

Ale už ne jen z mého života, na 
albu jsou i  příběhy 

mých přátel, 

které jsem zhudebnil, protože měly sil-
ný emotivní příběh,“ svěřil se s  pozadím 
tvorby svých písní sexy muzikant, o kterém 
dokonce světoznámá topmodelka Karolina 
Kurková (30) prohlásila, že je jejím nejob-

líbenějším zpěvákem. Na světlo světa 
dokonce pronikly spekulace, že mezi 
těmito dvěma probleskla jiskra. Dočkají 
se tedy Davidovy fanynky brzy nového 
hitu, oslavujícího jeho novou lásku? Ať 
je to jak chce, v  rozhovoru v  novém 
čísle časopisu POPCORN se kromě již 
zmiňovaného dozvíte i  to, jaké si dal 
David předsevzetí do nového roku, 

nebo co chystá v  životě i  kariéře 
do dalších let. ■ mik
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Mou inspirací je láska

Nepotřebný zásah Jiří Kučera 

mladíkovi rozmluvil.

Evu Decastelo překvapil 
její kamarád přím o na 

natáčení, takže si prohlédl 
i scénář.


